
Styrelsemöte Dädesjö sockenråd 13 augusti 2018

Närvarande: Vanja Linnebjörke, Jens Persson, Henrik Eriksson, Caroline Hulting och      
Anna Rappe

1. Mötet öppnades av Vanja Linnebjörke.

2. Anna Rappe valdes till sekreterare. 

3. Henrik Eriksson valdes till justerare.

4. Godkännande av föredragningslista

5. Föregående mötesprotokoll

Arbetet med att måla busskurerna i Dädesjö samt Eke är fortfarande aktuellt. Henrik 
samt eventuellt Johan rätar upp busskurerna innan tjejerna tvättar, skrapar samt målar 
dessa, arvodet beslutas till 60 kr/h. Jens har färg hemma, Jens kontrollerar hur mycket 
som finns. Resten köper Henrik in, nya penslar och målartvätt behövs också. Vanja 
kontrollerar när tjejerna kan.

6. Röjning vid Dellingen. Sockenrådet enas om att ringa aktuella personer för att få 
deltagande till dagen. Vi planerar att ha en lördag eller söndag i september, inget datum 
beslutat nuläget. 

7. Bilbingo. Bilbingot har fungerat bra under 2018. Det har varit ca 200 st besökande bilar 
per gång. Sockenrådet har fått en bra ekonomisk redovisning. Omsättning för 2018 är 
591 820 kr. Resultatet för året 142 501 kr. Sockenrådet har fått 9 975 kr från Lenhovda 
IF. 

8. Årsmöte 2018. Datum för årsmötet bestäms till torsdag den 4 oktober kl. 19.00. Caroline
bokar sockenstugan. Sockenrådet ses kl 18.00. Henrik bokar smörgåstårta, småkakor, 
läsk, kaffe, mjölk. Omval på Johan Forsman, Anna Rappe, Vanja Linnebjörke och 
Henrik Eriksson.                                                              

9. Sockenbladet: Nästa sockenblad 1/9. Deadline, sista inlämningsdag 20 augusti. 

Aktuella ämnen; Hänt i veckan: 6 juni, Dädesjö marknad, bilbingo. Kommande 
aktiviteter, snickarkvällar mm

Vi trycker 300 st blad/gång. 

Utdelning av Sockenbladet: 

Asby-Näsby = Caroline

Linnebjörke 4 st = Vanja

Dädesjö 85 st = Jens



Eke-Målajord 70 st = Anna / Vanja (kör varannan gång)

Skårtaryd = Göran

Ramnåsa-Betingetorp-Brantåsa = Johan

Drettinge 9 = Anna

Totalt ca: 285 st blad

10. Övriga frågor:  Caroline kontrollerar om kommunen kan tänkas skänka Näsbys gamla 
brygga till sockenborna då Näsby ska få en ny badbrygga.

11. Nästa möte: Den 4 oktober kl. 19.00 i sockenstugan

Ordförande Sekreterare

Vanja Linnebjörke Anna Rappe

Justerare 

          Henrik Eriksson


